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ضمیمه ورزشــی
۲۷ خــرداد ۱۳۹۸
۱۳ شــوال ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۵۰

۲شنبه

خروجى هاى جلسه جديد هيئت رئيسه سازمان ليگ، قرار 
است در فصل جديد به صورت جدى دنبال شود تا مشكلات 
فصل گذشته تكرار نشود. يكى از اين موارد هشدار به 3 تيم 
درباره ميزبانى شان است. نامه دبير شوراى امنيت درباره 
برگزارى مسابقات فوتبال از فصل آينده، رئيس فدراسيون 
فوتبال و هيئت رئيسه سازمان ليگ را برآن داشت تا جلسه اى 
مهم دراين زمينه برگزار كنند؛ جلسه اى كه خروجى 
آن طبق تصميم هيئت رئيسه الزام باشگاه ها در رعايت 
فروش بليت مسابقات به صورت الكترونيك و همچنين 

شماره داركردن صندلى ورزشگاه ها بود...
۰۳

۴۲۹

3 تيم در خطر 
ازدست دادن ميزبانى 

ليگ برتر

۰۴

 سرمربى پرسپوليس همچنان 
مسئله مهم پرسپوليس!
 فسخ قرارداد برانكو از شايعه تا واقعيت
سرمربی تیم پرسپولیس به دلیل مشکلات 
مالی این باشگاه خواھان فسخ قراردادش 

با این باشگاه شد...

حمیداوی: تیمی 

در شأن مردم مشهد 

می بندیم
۰۴

ميزبانى مشهد از مسابقات دوچرخه سوارى كشورى

چشم انتظار يارىِ بخش خصوصى
مدير كل ورزش و جوانان خراسان رضوى در اولين نشست خبرى خود با اصحاب 
رسانه از وجود 110 پروژه نيمه تمام در استان خبر داد ۰۴

اشتباه كردم۰۳
به پرسپوليس نرفتم!
برومند: غلامپور از باخت ما خوش حال مى شد، حالا مربى ما شده است

رسانه از وجود رسانه از وجود  ۰۴

برومند: غلامپور از باخت ما خوش حال مى شد، حالا مربى ما شده است

با انتشار عکس امضای قرارداد دروازه بان سابق استقلال
در دفتر باشگاه مالک شهر خودرو

رحمتی -    پدیده
 رسمی شد

 سرمربى پرسپوليس همچنان  سرمربى پرسپوليس همچنان 
مسئله مهم پرسپوليس!مسئله مهم پرسپوليس!
 فسخ قرارداد برانكو از شايعه تا واقعيت فسخ قرارداد برانكو از شايعه تا واقعيت
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رو سفيد در كارزار روسيه

۰۲
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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

پیش کسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید 
که اوضاع جسمانی اش خوب است و جای 
نگرانی نیست. علی پروین گفت: خدا را شکر 
وضعیتم خوب است و جای نگرانی نیست. من 
تا پنجاه سالگی اصلا نمی دانستم قلبم کجاست 
و بیماری قند چیست؛ اما چندوقتی است قند 
خونم گاهی بالاوپايين می شود که باعث نگرانی 

خانواده می شود. 

آقای گل فصل گذشته سرخ پوشان، از تصمیم 
قطعی خود برای پایان همکاری با این تیم خبر داده 
است. علی علیپور گفت: با همه شرایط پرسپولیس 
کنار آمدم. قراردادم از تمام هم تیمی هایم پايين تر 
بود؛ اما با افتخار برای پرسپولیس بازی کردم. 
می خواهم با دعای خیر هواداران لژیونر بشوم. 
گفته می شود ۲ تیم المیرا اسپانیا و همچنین آاک 

یونان خواهان این بازیکن هستند.

مسئولان باشگاه تراکتورسازی در نظر دارند در 
محل تمرین این تیم مراسم معارفه باشکوهی 
برای مصطفی دنیزلی بگیرند. براین اساس 
دنیزلی طی مراسمی در ورزشگاه بنیان دیزل 
یکنان جدید  با حضور هواداران تراکتور و باز
معارفه خواهد شد. سرمربی محبوب تبریزی ها 
احتمالا امروز وارد تبریز خواهد شد و فردا در 

تمرین این تیم به تی تی ها معرفی می شود.

نشریه میرر انگلیس خبر داد که محمد صلاح 
پیشنهاد ۲ باشگاه بزرگ اروپایی را رد کرده است. 
باشگاه های رئال و یوونتوس خودشان را آماده 
کردند تا پیشنهادی صدوپنجاه میلیون یورویی 
به صلاح ارائه دهند؛ اما ستاره مصری بلافاصله 
پیشنهاد این ۲ باشگاه بزرگ را رد کرد. لیورپول با 
درخشش ستاره مصری اش در این فصل موفق 

شد قهرمانی لیگ قهرمانان اروپا را کسب کند.

مجتبی حسینی، سرمربی فصل گذشته گل ریحان، 
به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال مس کرمان 
انتخاب شد. قرارداد حسینی که در کارنامه اش 
سابقه هدایت ذوب آهن هم دیده می شود، 
یک ساله است و قرار است وی در روزهای آینده 
دستیاران خود را انتخاب کند. کرمانی ها در 
بازی های آخر فصل گذشته از حسین خانی 

به عنوان بازیکن مربی استفاده می کردند.

Hosseini Salah Denizli Alipour Parvin

  فوتبال جهان  

ساری سرمربی یوونتوس شد

مائوريتزيو سارى با تأييد رسمى باشگاه يوونتوس ازاين پس هدايت اين باشگاه 
را برعهده خواهد داشت. 2 باشگاه يوونتوس و چلسى پس از چند روز چانه زنى 
درنهايت به توافق دست يافتند و مائوريتزيو سارى توانست مجوز جدايى خود 
را از باشگاه لندنى دريافت كند و براى 3 فصل آينده، به عنوان سرمربى جديد 
يوونتوس منصوب شود. سارى تابستان گذشته از ناپولى به چلسى رفت و 
توانست اين تيم را قهرمان ليگ اروپا كند. او چلسى را در رده سوم ليگ برتر قرار 
داد و توانست سهميه ليگ قهرمانان را براى اين تيم به دست بياورد؛ اما پس از 
قطع همكارى مكس الگرى با يوونتوس، شايعات زيادى درباره علاقه سران يووه 
براى انتخاب سارى به عنوان سرمربى بعدى به گوش مى رسيد و درنهايت ديروز 

همه چيز قطعى شد. 

بایرن مشتری جدی گرت بیل

بايرن مونيخ به دنبال آن است كه گرت بيل را از برنابئو خارج و او را به صورت 
قرضى در تابستان جذب كند. روزنامه سان نوشت كه بايرن مونيخ به دنبال 
خريد قرضى گرت بيل در تابستان است و نيكو كواچ علاقه زيادى دارد كه اين 
بازيكن ولزى را براى يك فصل در اختيار داشته باشد. بيل دستمزد بسيار بالايى 
در رئال مادريد دارد و هفته اى 350هزار پوند دريافت مى كند. به نوشته سان، 
بايرن مونيخ مشكلى براى پرداخت اين دستمزد براى يك فصل ندارد. فرانك 
ريبرى و آرين روبن، 2 بازيكن كليدى و تأثيرگذار بايرن مونيخ، در تابستان از اين 
تيم خداحافظى خواهند كرد و به همين خاطر باواريايى ها به دنبال جايگزينان 

شايسته اى براى اين 2 ستاره خود هستند. 

جدایی توتی از رم

فرانچسكو توتى در يك كنفرانس مطبوعاتى رسما جدايى خود از كادر مديريتى 
رم را اعلام خواهد كرد. فصل جدايى اسطوره ها از رم فرا رسيده است و پس از 
اينكه در پايان فصلى كه گذشت دنيله ده روسى از جمع بازيكنان جالوروسى 
جدا شد، حالا فرانچسكو توتى نيز تمايلى به ادامه فعاليت در اين باشگاه ندارد و 
به زودى خبر جدايى خود از كادر مديريتى باشگاه را رسما اعلام خواهد كرد. اين 
اتفاق درحالى رخ مى دهد كه اخبار حاكى از عدم توافق فكرى بين فرانچسكو 
توتى و ديگراعضاى مديريتى باشگاه است و به همين دليل اسطوره باشگاه رم 
ديگر علاقه اى به ماندن در پست مديرورزشى نداشته و قصد دارد بعد از سال ها 

حضور مستمر در باشگاه رم، از اين تيم جدا شود. 

  فوتبال ایران  

پرسپولیس قهرمان سوپرجام شد

قهرمانى تيم پرسپوليس در ليگ برتر و جام حذفى شايعات مختلفى را 
درباره سرنوشت سوپرجام امسال فوتبال ايران به وجود آورد. از مدتى پيش 
شنيده مى شد كه ممكن است اين بازى برگزار نشود؛ درحالى كه طبق قوانين 
كشورهاى مختلف، قاعدتا پرسپوليس بايد به مصاف نايب قهرمان ليگ يا 
نايب قهرمان حذفى مى رفت. درنهايت هيئت رئيسه سازمان ليگ، ديروز 
مصوب كرد كه سوپرجام برگزار نشود و در سال هاى آتى هم اگر تيمى هر 2 
جام فوتبال كشور را به دست آورد، به صورت اتوماتيك قهرمان سوپرجام نيز 
به حساب خواهد آمد و ديگر مسابقه اى برگزار نمى شود. اين دومين قهرمانى 
سوپرجام پرسپوليس است بدون آنكه مسابقه اى بدهد. سال گذشته استقلال 
حاضر به برگزارى مسابقه در روز موعود نشد و در نهايت تصميم بر اين گرفته 
شد كه پرسپوليس به عنوان قهرمان معرفى شود. امسال هم قهرمانى اين تيم در 
ليگ برتر و جام حذفى باعث شد كه سازمان ليگ قيد برگزارى اين مسابقه را بزند 

و جام را به پرسپوليس بدهد. 

بازگشت نوازی به آکادمی

سرمربى تيم فوتبال جوانان استقلال به همراه همكارانش در تمرين ديروز اين تيم 
حضور پيدا كرد. هفته گذشته بود كه محمد نوازى، سرمربى تيم جوانان استقلال، 
به خاطر فهرست بازيكنان تيمش با محمد مؤمنى، رياست آكادمى، دچار مشكل شد 
و به همين دليل تمرينات تيم جوانان استقلال چندروزى به حالت تعليق درآمد و 
زيرنظر ديگراعضاى كادر فنى آكادمى اين باشگاه برگزار شد. مسئولان باشگاه 
استقلال بعد از اين اتفاق جلسه اى را بين محمد مؤمنى و محمد نوازى برگزار كردند 
و به اختلافات طرفين پايان دادند تا نوازى و دستيارانش ديروز در تمرين تيم جوانان 
حاضر شوند و كار خود را از سر بگيرند. تيم فوتبال جوانان استقلال از نفراتى مثل 

محمد نوازى و حنيف عمران زاده در كادر فنى خود استفاده مى كند. 

کاپیتان استقلال با سپاهان وارد مذاکره شد

كاپيتان استقلال مذاكرات جدى خود براى پيوستن به سپاهان را آغاز كرد. 
پژمان منتظرى كه تصور مى كرد پس از اعلام خداحافظى از استقلال، مسئولان 
باشگاه براى حفظ او تلاش مى كنند، باوجود پايان اردوى تيم ملى و بازگشت 
به تهران، هنوز با تماسى ازسوى باشگاه مواجه نشده است، به همين دليل از روز 
گذشته مذاكرات جدى خود براى پيوستن به سپاهان را آغاز كرد. منتظرى از 

يك تيم قطرى نيز پيشنهاد دارد. 

مارتا داسیلوای برزیلی با گل زنی مقابل استرالیا در جام جهانی بانوان، 
جلوتر از رونالدو و پله قرار گرفت. مارتا به عنوان یک فوق ستاره 
پیشنهادهای زیادی از کمپانی های معروف ازجمله نایک و آدیداس 
برای پوشیدن استوک داشت، اما او به دلیل تفاوت دستمزدهای 
تبلیغات مردان و زنان، پیشنهادها را نپذیرفت و ترجیح داد کفشی 

را بپوشد که روی آن نماد برابری جنسیتی حک شده است.

عکس 
نوشت

دروازه بان سابق تيم فوتبال استقلال به خبر 
پيوستن بهزاد غلامپور به اين تيم به عنوان 
مربى دروازه بان ها واكنش نشان داد و گفت: 
با اين رفتارهايى كه از طرف مسئولان باشگاه 
استقلال مى بينم، حسرت مى خورم كه 
چرا روزى كه پرسپوليسى ها پيشنهاد 
دادند، به آن تيم نرفتم. پرويز برومند افزود:  
متأسف هستم كه امروز بايد كسانى كه در 
پرسپوليس كار كرده اند، به استقلال بيايند. 
8 سال براى اين تيم زحمت كشيدم، محروم 

شدم و كتفم را از دست دادم؛ حتى 
كارنامه من هم از خيلى ها بالاتر 
است و در كارنامه ام جام جهانى، 
قهرمانى و فينال آسيا وجود 
دارد، اما انگار وقتى حرف نزنيم، 
آقايان فكر مى كنند ما چيزى 

ى  و  . يم نمى شو متوجه 
ادامه داد: زمانى پيراهن 

زمين  بــه  ستقلال  ا
فتاد، خودمان  مى ا
را مى كشتيم؛ ولى 
الان مــربــى اى كه 
در پرسپوليس كار 

ــرده، مشتش را  كـ
به سمت هواداران گره كرده و 
از باخت استقلال لذت برده، 
در استقلال مربى مى شود. 
برومند در ادامه تأكيد كرد: 
الان حسرت مى خورم كه 
چرا روزى كه پرسپوليسى ها 

پيشنهاد دادند، به آن تيم نرفتم. 

از ميليون ها پول گذشتم،  ولى رگ دستم را 
نشان مى دادم و مى گفتم استقلالى هستم، 
اما الان مى فهمم كه اشتباه بزرگى كردم. 
ابتداى فصل وقتى بازى ها شروع شود، ديگر 
كسى نمى گويد چه اتفاقاتى رخ داده است. 
ممكن است هر روز در طول فصل بازيكنان 
بگويند بى غيرت، ولى هوادار بداند در اين 
ــان  باشگاه تعصبى وجود نــدارد. دروازه ب
سابق استقلال تأكيد كرد: اين آقايان مدير 
كه در استقلال تصميم گيرنده هستند، اگر 
در زندگى شان 2 روز پشت سر هم تمرين 
مى كردند، امروز قدر امثال ما را كه 8 سال در 
اين باشگاه زحمت كشيديم، مى دانستند. 
تنهاكسى كه به اين باشگاه تعصب دارد، 
هوادار است. كامران منزوى به من گفته 
آيا تو انگليسى بلدى يا نه؟ من هم 
جواب دادم تاآنجا كه كارم 
را راه بيندازم، بلدم؛ ولى 
آقايان همين مسائل 
را بهانه كردند كه 
ــى از ما  ــراغ س
نــگــيــرنــد. من 
و  ــه رحمتى  ب
حق  حسينى 
مى دهم كه به تيم هاى 
ديگر بروند، چون وقتى 
منِ پرويز برومند با 8 
سال بــازى در استقلال 
اصلا ديده نمى شوم، فردا 
آن ها هم همين چيزها را 

مى بينند. 

اشتباه كردم
به پرسپوليس نرفتم!

برومند: غلامپور از باخت ما خوش حال مى شد، حالا مربى ما شده است

سرمربى تيم پرسپوليس به دليل مشكلات 
مالى اين باشگاه خواهان فسخ قراردادش با 
اين باشگاه شد. عدم اجراى تعهدات مالى 
باشگاه پرسپوليس در قبال برانكو ايوانكوويچ و 
دستيارانش باعث شد تا سرمربى سرخ پوشان 
نامه اى به باشگاه ارسال كند و در آن خواهان 
فسخ قراردادش شود. در اين نامه برانكو ضمن 
گلايه از بدقولى هاى مالى عنوان كرد كه بايد 
مطالبات دستيارانش نيز همانند او پرداخت 
شود و اين موضوع ممكن است چالش ديگرى 
را پيش روى مسئولان باشگاه پرسپوليس 
قرار دهد. برانكو در اين نامه عنوان كرده كه 
باشگاه پرسپوليس از نظر مالى دچار مشكلات 
زيادى است و نمى تواند به تعهدات مالى خود 
عمل كند و ازآنجا كه بخش اعظمى از پول 
باشگاه براى تسويه حساب با او هزينه شده 
است، به همين دليل اين مسئله شايد تبعاتى 
را براى برانكو به وجود بياورد. وى عنوان كرده 
كه چون بازيكنان هم پول نگرفته اند و اگر 
او پولش را بگيرد آن زمان بازيكنان مدعى 
مى شوند پول هاى آن ها به حساب برانكو واريز 
شده و اين موضوع شايد او را دچار چالش 
كند، به همين دليل از مسئولان خواسته براى 

جلوگيرى از اين اتفاقات قرارداد او فسخ شود.

 جدایی برانکو قطعی شد
برانكو بعد از يك هفته كلنجار درحالى به اين 
تصميم رسيده كه از ابتدا هم مشخص بود 
كه قصد ندارد سال پيش رو در پرسپوليس 
باشد. او پس از 4 سال كار فوق العاده در ايران و 
كسب 4 جام و حضور در فينال ليگ قهرمانان 
آسيا حالا فضاى پرتنش و پرالتهاب فوتبال 
ايران را به يك مقصد آرام تر با شرايط مالى 
بهتر ترك مى كند تا شايد پرسپوليسى ها از 

اين به بعد اخبار او را به عنوان مربى تيمى در 
منطقه تعقيب كنند. آنچه برانكو را به نتيجه 
قطعى رسانده است، مشكلات فراوان كار 
در ايــران شامل بدعهدى هاى هميشگى 
مالى است. باشگاه پرسپوليس تلاش زيادى 
كرد تا دستمزد او را براى پرداخت جور كند، 
اما با بى اعتنايى مالى به دستياران و البته 
مهاجم كروات اين تيم، برانكو به اين نتيجه 
رسيد كه مشكلات مالى در فصل آينده نيز 
ادامه دار خواهد بود. او ديگر نمى خواست در 
پرسپوليس نقش آتش نشان را داشته باشد، 
بنابراين با تيم فنى خود به كشور ديگرى 
خواهد رفت. از بين پيشنهادها، تيم فوتبال 
الاهلى جدى ترين گزينه برانكو است؛ اما او از 
چين و قطر هم آفرهاى جدى دارد. سرمربى 
پرسپوليس در روز سفر به كرواسى جلسه اى با 
مديران الاهلى عربستان در دبى برگزار كرد و 
قبل تر وسايل خانه خود را هم به كرواسى پست 
كرده بود تا جدايى اش قطعى باشد؛ اما باشگاه 
پرسپوليس در هراس از هواداران عصبانى و 
ناراحت خود، تمام تلاش خود را براى جلب 
رضايت برانكو انجام داد كه البته اين تلاش هم 
كامل نبود و نتوانست برانكو را از بى اعتمادى به 

تفسيرى جديد از شرايط پرسپوليس برساند.

 عرب: همه چیز به پرداخت ما بستگی دارد
مديرعامل باشگاه پرسپوليس درباره نامه فسخ 
قرارداد برانكو گفت: آقاى برانكو طلب دارد 
و ما هم طلب ايشان را آماده كرده ايم تا صبح 
دوشنبه به صورت نقد در اختيارش قرار دهيم. 
همه چيز دراين باره به پرداخت پول آقاى برانكو 
بستگى دارد كه پولش را هم آماده كرده ايم. 
هيچ گزينه  ديگرى هم غير از برانكو نداشته و 

نداريم. او سرمربى پرسپوليس است. 

 سرمربى پرسپوليس همچنان 
مسئله مهم پرسپوليس!

 فسخ قرارداد برانكو از شايعه تا واقعيت

خروجى هاى جلسه جديد هيئت رئيسه 
سازمان ليگ، قرار است در فصل جديد 
به صورت جدى دنبال شود تا مشكلات فصل 
گذشته تكرار نشود. يكى از اين موارد هشدار 
به 3 تيم درباره ميزبانى شان است. نامه دبير 
شوراى امنيت دربــاره برگزارى مسابقات 
فوتبال از فصل آينده، رئيس فدراسيون 
فوتبال و هيئت رئيسه سازمان ليگ را برآن 
داشت تا جلسه اى مهم دراين زمينه برگزار 
كنند؛ جلسه اى كه خروجى آن طبق تصميم 
هيئت رئيسه الزام باشگاه ها در رعايت فروش 
لكترونيك و  بليت مسابقات به صورت ا
همچنين شماره داركردن صندلى ورزشگاه ها 
بود. طبق مصوبات هيئت رئيسه سازمان ليگ 
و خروجى جلسه جديد، باشگاه ها موظف اند 
صندلى ورزشگاه هاى محل ميزبانى را 
شماره دار كنند و همچنين بليت فروشى 
مسابقات را از ليگ نوزدهم، فقط و فقط 
به صورت الكترونيك و با كد ملى مشخص 
انجام دهند. دراين خصوص وظيفه فدراسيون 
فوتبال نيز سنگين است و بايد نظارتى دقيق 
روى اين مسئله داشته باشد و در غير اين 
صورت و با رخ دادن اتفاق ناگوار جديدى، 
مقصر شناخته خواهد شد. دبير شوراى 
امنيت كشور به صورت جدى اشاره كرده كه 
ورزشگاه هاى فوتبال بايد استاندارد امنيتى 
داشته باشند و با رعايت فروش الكترونيكى 
بليت مسابقات و همچنين كنترل ورزشگاه با 
دوربين هاى مداربسته، اگر تماشاگرى دچار 
تخلف شد، با توجه به شماره صندلى و بليتى كه 
خريدارى كرده است، شناسايى شود تا برخورد 
با خاطيان به سهولت صورت بگيرد. ازهمين رو 
فروش بليت الكترونيك الزامى خواهد شد 
و تماشاگران نيز ديگر نمى توانند به صورت 
سنتى و خريد بليت كاغذى، وارد ورزشگاه 
شوند.فدراسيون فوتبال هم كه  اكنون شرايط 
را سخت تر از گذشته مى بيند، تصميم گرفته 
است طبق قوانين فيفا و AFC با باشگاه ها 
برخورد كند. براين اساس باشگاه هايى كه در 

شهرشان استانداردهاى لازم را براى ميزبانى 
نداشته باشند و نتوانند هتل و ورزشگاه 
مناسبى را براى ميزبانى فراهم كنند، اجازه 
ميزبانى از مسابقات را نخواهند داشت. 
ازهمين رو با تصويب هيئت رئيسه سازمان 
ليگ، مسابقات خانگى تيم هايى كه شرايط 
ميزبانى را نداشته باشند، در شهر يا استان 
همجوار برگزار مى شود. طبق بررسى هايى كه 
فدراسيون فوتبال انجام داده و به نتايج اوليه 
هم رسيده است، تاكنون 3 تيم حال حاضر 
ليگ برترى حق ميزبانى در شهرشان را ندارند. 
تنها درصورتى اين شرايط تغيير مى كند كه 
اين باشگاه ها بتوانند شرايط را در شهرشان 
تغيير بدهند. 3 تيم نفت مسجدسليمان، 
پارس جنوبى جم و نساجى مازندران تيم هايى 
هستند كه وضعيت مناسبى براى ميزبانى در 
ليگ نوزدهم ندارند. مشكل آن ها يا مربوط به 
ورزشگاه است، يا هتل مناسبى در شهرشان 
وجود ندارد يا هر 2 مشكل به صورت هم زمان 
در شهرهاى آن ها ديده مى شود. با توجه به 
شرايط و استانداردهايى كه وجود دارد، تيمى 
چون نفت مسجدسليمان مى تواند در شهر 
همجوار خود اهواز، ديدارهاى خانگى اش را 
برگزار كند. اما شرايط براى تيمى مثل نساجى 
سخت تر است؛ چراكه استانداردهاى ميزبانى 
مسابقات ليگ برتر فوتبال در استان گيلان نيز 
كه همجوار با استان مازندران است، موردتأييد 
نيست. ازهمين رو ممكن است نساجى مجبور 
به برگزارى مسابقات خانگى اش در تهران 
يا شهر ديگرى شود. بااين حال ازآنجاكه 
تمرينات اين تيم نيز در تهران برگزار مى شود، 
اين احتمال بيشتر است. پارس جنوبى نيز 
كه در شهر جم با مشكلاتى در ميزبانى از 
تيم ها مواجه است، احتمالا مجبور به تغيير 
ورزشگاه خانگى اش شود و بايد ورزشگاه 
ديگرى را در استان هرمزگان يا استان مجاور 
ديگرى انتخاب كند كه علاوه بر داشتن 
هتل، ورزشگاه نيز استانداردهاى لازم را 

داشته باشد. 

ملى پوشان واليبال ديروز دربرابر 
حريف سرسخت خود روسيه با 
نتيجه 3بر0 به پيروزى رسيدند. 
ليبال دوستان جهان  ا چشم و
اين روز ها به اروميه دوخته شده است؛ جايى كه 
شاگردان كولاكوويچ همچنان به شگفتى سازى  
خود در رقابت هاى جام ملت هاى واليبال2019 
ادامه مى دهند و با كسب نتايج خوب، تب وتاب 
زيادى را در جامعه به ويژه در شهر اروميه به وجود 
آورده اند. هفته سوم ليگ ملت ها نقش زيادى در 
جابه جايى تيم ها در جدول رده بندى داشت. ايران 
در اين هفته كانادا و لهستان، 2 تيم قدرتمند 
واليبال دنيا، را مغلوب كرده بود و در سومين ديدار 
خود بايد برابر روسيه اى قرار مى گرفت كه همانند 
ايران 2 بازى گذشته خود را برابر لهستان و كانادا به 
پيروزى رسيده بود و قرارگرفتن 2 تيم در رده هاى 
اول و دوم جدول پيش از آغاز مسابقه، حساسيت 
اين مسابقه را افزايش داده بود. ايران در تاريخچه 
بازى هاى رودررو با روسيه كمتر توانسته است اين 
تيم را شكست دهد. در 14بار رويارويى واليبال 
ايران و روسيه قبل از بازى ديروز، ملى پوشان 
ايرانى فقط 3 بار توانسته بودند بر حريف خود غلبه 
كنند. آخرين تقابل 2 تيم هم سال گذشته در 
جريان ليگ ملت هاى 2018 با حساب 3بر1 به 
مــا شاگردان  ســود روسيه به پايان رسيد؛ ا
كولاكوويچ اين بار در غدير اروميه به راحتى روسيه 

را از پيش رو برداشتند.

 دست  خالی تزار ها در هر ٣ ست
دست اول اين ديدار همانند 2 بازى گذشته در 
ميان جو سنگين سالن غدير اروميه آغاز شد. 
ايران با تركيب معروف، حضرت پور، عبادى پور، 
موسوى، فياضى، شفيعى و غفور وارد ميدان شد 
و از همان ابتدا خود را از حريف پيش انداخت و 
حاشيه اى امن به وجود آورد تا در آرامش درنهايت 
با نتيجه 25بــر20 به پيروزى برسد. در دست 
دوم اما روسيه كه تغييراتى را در تركيبش انجام 
داده بود، شروع خوبى داشت و توانست فاصله اى 
شش امتيازى ايجاد كند كه همين فاصله را تا 

امتيازات پايانى حفظ كرد؛ اما سرويس هاى خوب 
ايرانى ها و عملكرد درخشان معروف باعث شد تا 
ايران با امتياز 26بر24 به پيروزى برسد. معروف 
علاوه بر كيفيت بالايش در 2 بازى گذشته در اين 
ديدار مقابل تيم پرقدرت روسيه به نوعى بهترين 
بازى اش را به نمايش گذاشته است. معروف در 
سِت دوم با توجه به اختلاف امتيازات درحالى كه 
كسى تصورش را هم نمى كرد، با تصميمات باارزش 
خود نقش بسيار مهمى در جبران امتيازات ايفا 
كرد تا ايران در دست دوم هم به پيروزى برسد. 
معروف با يك امتياز سرويس در حالى كه 2 تيم 
در امتياز 24 قرار داشتند و همچنين يك جاى 

خالى شجاعانه در امتيازات بالا نشان داد بى دليل 
نيست كه در اين چندساله از او به عنوان يكى از 
بهترين پاسورهاى دنيا نام مى برند. اما ست سوم 
هم با نمايش خوب ملى پوشان ايران آغاز شد 
و درنهايت شاگردان كولاكوويچ كار سختى 
نداشتند و 25بر23 به برترى رسيدند تا در هفته 
سوم رقابت ها صدرنشين قاطع جام باشند. در 
پايان اين مسابقه امير غفور با كسب 17 امتياز 
عنوان امتيازآورترين بازيكن ديدار را به خود 
اختصاص داد. در طرف مقابل هم ويكتور پولتائف 
توانست 16امتياز براى تيم ملى واليبال روسيه به 

دست بياورد.

 اردبیل در انتظار ملی پوشان
ليبال در پايان هفته سوم با 8  ملى پوشان وا
پيروزى و 24 امتياز در صدر جدول قرار گرفته اند 
و به نوعى با اين نتايج و جايگاه، بليت خود را براى 
سفر به شيكاگو و حضور در فينال رزرو كرده اند. 
شاگردان كولاكوويچ در هفته چهارم در اردبيل 
بايد از فرانسه، استراليا و پرتغال ميزبانى كنند. اين 

رقابت ها از روز جمعه 31خرداد آغاز مى شود.

 کولاکوویچ: باید حتما فینالیست شویم

ايگور كولاكوويچ پس از ديــدار تيمش مقابل 
روسيه در نشست خبرى گفت: از مردم ايران 

به ويژه مردم خوب اروميه، بازيكنان و كادر فنى 
تشكر مى كنم كه ميزبانى خوبى داشتند. براى ما 
مهم اين است كه حتما به فينال برويم و مشخص 
نيست تا انتها صدرنشين باشيم. در گذشته شروع 
بدى در تورنمنت ها داشتيم، اما اين بار تورنمنت 
را خوب شروع كرديم. كيفيت بالاى ملى پوشان 
ايران موجب مى شود تا براى هر امتياز بجنگند. 
بازى مقابل تيم هايى كه خيلى تلاش مى كنند و 
مى خواهند ما را شكست دهند، كمى سخت است. 
در دست دوم از حريف عقب افتاديم، اما خيلى 
خوب و بدون پذيرش شكست جنگيديم و برنده 
شديم. سرمربى تيم ملى واليبال ايران گفت: هدف 
ما براى اين بازى زدن سرويس هاى قدرتمند بود 
و به بهترين شكل اين كار را انجام داديم. شانس 
ديگرى براى پيروزى مقابل روسيه نداشتيم، 
چون دريافت كننده هاى خوبى دارند. اگر توپ 
راحت به دست پاسور آن ها مى رسيد، كار ما خيلى 
سخت مى شد. موسوى، فياضى و معروف در اين 
بازى سرويس هاى خوبى زدند. درمورد شهرام 
محمودى بايد بگويم كه او از ناحيه مچ پا مصدوم 
بود و نمى توانست پرش داشته باشد و در حال 
مداواست. با وى در تماس هستيم و در فرصت هاى 

آينده از حضور وى استفاده مى كنيم.

 طبق برنامه پیش رفتیم

سعيد معروف در نشست خبرى پايان بازى 
گفت: بازى روز سوم مقابل روسيه و فشار بازى با 
لهستان كار را براى ما سخت كرد. در شروع بازى 
روس ها به دليل جو سالن، اشتباهات زيادى در 
سرويس داشتند. اگر ست دوم را مى باختيم، شايد 
شرايط بازى تغيير مى كرد؛ اما به روند خوب خود 
ادامه داديم و برنده شديم. وى ادامه داد: طبق 
پيش بينى هر 3 بازى در ايران را برديم. از مسئولان 
برگزارى، مردم ايران و اروميه تشكر مى  كنم كه 
حضورشان براى ما قوت قلب بود. براى رفتن به 
فينال كار سختى نداريم و مى توانيم با استفاده 
از ميزبانى در اردبيل، براى كسب امتيازات 
باقى مانده تلاش كنيم و پيش از بقيه تيم ها آماده

 فينال شويم. 

3 تيم در خطر ازدست دادن 
ميزبانى ليگ برتر

نفت، پارس جنوبى و نساجى، استانداردهاى ميزبانى را ندارند

رو سفيد در كارزار روسيه

دژان لوورن 

Lovren
تولدت مبارک برادر بزرگ ترم. 
در ضمن ممنون بابت نقاشی 
روی صورتم. در این کار مستعد 
به نظر می رسی!

کوادرادو

Cuadrado
چه برد شیرینی بود

آنچلوتی

Ancelotti
عصر دل پذیر با یک 
دوست،صحبت از فوتبال بود 
و موسیقی

ابراهیمویچ

Ibrahimović
هزینه تمرین زیاد و تلاش بالا

عنایتی

Enayati
مراقب ريشه هايت باش 
اصيل كه باشى، از هر مانعى 
قوى ترى، جوانه می زنى حتى 
اگر به ساقه ات تبر بزنند 

رومن آبراموويچ، مالك روس چلسى، روحيات ظريف و 
حساسى ندارد. حداقل در طى بيش از يك دهه گذشته 
در چلسى، او نشان داده است در تصميماتش خيلى از 
احساسات پيروى نمى كند و بيشتر توجهش معطوف به 
موفقيت صرف است. در دوران شانزده ساله حضور مالك 
روس در استمفوردبريج، در جست وجوى مداوم براى 
كسب جام هاى مختلف،  13 تغيير روى نيمكت چلسى 
رقم خورده است. اين تفكر كوتاه مدت يا ساختار سازمانى 
نه چندان دورانديشانه، البته موفقيت هاى زيادى هم براى 
چلسى به همراه داشت؛ 16 جام مختلف در 16 سال، از 
ليگ برتر گرفته تا ليگ قهرمانان اروپا و 2 قهرمانى در ليگ 
اروپا. پس جاى تعجب ندارد كه اين بار هم آن ها با سارى 
قطع همكارى مى كنند. مائوريسيو سارى دومين مربى 
متوالى چلسى از كشور ايتاليا بود. او به استمفوردبريج 
آمد تا جانشين كونته اى شود كه به سبب سبك دفاعى 
تيمش از چشم آبراموويچ و برخى مقامات چلسى افتاد 
و با وجود 2 قهرمانى در ليگ برتر و جام حذفى، مجبور 
به وداع شد؛ اما سبك هجومى كه سارى در ناپولى به 
نمايش گذاشته بود، خيلى در چلسى ديده نشد، هواداران 
از نمايش هاى تيم چلسى راضى نبودند و نداى «لعنت 
به سارى بال» مدام در استمفوردبريج شنيده مى شد. 
باوجود اين سرمربى ايتاليايى، تيمش را در ليگ به مقام 
سوم رساند تا بعد از يك سال دورى از ليگ قهرمانان، 
آن ها به اين جام معتبر بازگردند و درعين حال به فينال 
جام اتحاديه رسيد و درنهايت نيز باوجود قهرمانى در ليگ 
اروپا، با چلسى وداع مى كند. و حالا با جدايى سارى، لمپارد 
گزينه نخست چلسى براى جانشينى مربى ايتاليايى 
است؛ تصميمى كه شايد جنبه اى از احساسات در آن به 
چشم مى خورد. لمپارد در يك سال گذشته نشانه هاى 

اميدواركننده اى از خود در دربى كانتى نشان داد و با اين 
تيم توانست تا يك قدمى صعود به ليگ برتر بيايد؛ اما واضح 
است كه پيشينه او در چلسى است كه بيشترين نقش 
را در بازگشت او به استمفوردبريج، به عنوان مربى، ايفا 

مى كند.

 مسیری جدید در چلسی
البته انتخاب يكى از بازيكنان سابق چلسى به عنوان مربى 
تيم، اتفاق تازه اى در استمفوردبريج نيست. سال2012 

دى متيو به عنوان مربى موقت، هدايت چلسى را پذيرفت و 
بعد از قهرمانى در ليگ قهرمانان، قرارداد وى دائمى شد؛ اما 
چندماه بعد او شغلش را از دست داد. حالا با حضور لمپارد، 
نقطه عطفى در چلسى رقم مى خورد. قبل از حضور 
سارى، كونته، مورينيو، هيدينك و بنيتس روى نيمكت 
چلسى حضور داشتند؛ مربيانى مشهور با كارنامه اى 
اثبات شده و پربار. همگى شان مربيانى بودند كه سابقه 
قهرمانى در عرصه بين المللى را داشتند و آمده بودند تا 
موفقيت هاى بعدى شان را در چلسى رقم بزنند. آن ها 

انتخاب هاى عرف آبراموويچ بودند. در مقابل، لمپارد كه 
قرار است جا پاى اين مربيان بگذارد، تنها يك فصل تجربه 
مربيگرى آن هم در سطح دوم انگليس را دارد. او پيش 
از حضور در دربى كانتى، حتى تجربه كمك مربيگرى 
هم نداشته است و ازاين جهت شايد كمى عقب تر از 
دى متيو باشد كه سابقه كار در ام كى داونز، وست برومويچ 
و كمك مربيگرى در چلسى را داشت. انتخاب يك مربى با 
ميزان تجربه اندكى در حد واندازه لمپارد، اتفاقى بى سابقه 
در دوران حضور آبراموويچ است. آن هم درحالى كه 
ممكن است محروميت باشگاه از جذب بازيكن در 2 

پنجره نقل وانتقالات بعدى، پابرجا بماند.

 جوانان به جای خرید
لمپارد مى تواند هــواداران را از فوتبالى كه سارى به 
نمايش مى گذاشت و موردپسندشان نبود، نجات 
دهد. او پيش تر در مصاحبه اى در ماه اكتبر درمورد 
سبك موردعلاقه بازى تيمش چنين گفته بود: «تيمى 
جنگ جو مى خواهم، تيمى سخت كوش، بازيكنانى 
شجاع و فوتبالى هيجان انگيز؛ زيرا اين تمام آن چيزى 
است كه همه ما مى خواهيم تماشا كنيم.» اين همان 
ــواداران چلسى مى خواهند، يك  چيزى است كه ه
فوتبال پوياتر، روش هاى منعطف تر براى بازى و سبكى 
تماشاگرپسندتر. درعين حال به نظر مى رسد لمپارد تنها 
و بهترين گزينه براى پرورش جوانان متعدد باشگاه است؛ 
آن هم در موقعيتى كه امكان دارد محروميت دوپنجره اى 
چلسى باقى بماند و باشگاه بايد روى داشته هاى فعلى 
خود تمركز كند. چلسى بيش از 30 بازيكن قرضى در 
تيم هاى مختلف دارد كه با حضور لمپارد مى تواند از اين 

جوانان بهره كافى را ببرد. 

ميراث سارى براى لمپارد
با جدايى سرمربى ايتاليايى از چلسى، فرانكى به نيمكت اين تيم نزديك شد

كلمبيا تيم برتر ميدان بودكلمبيا موقعيت 100درصد نداشت

ادامه شگفتى سازى ايران در ليگ ملت هاى واليبال جهان

فوق ستاره فوتبال آرژانتين بعد از شكست تيمش در اولين بازى 
كوپاآمريكا مقابل كلمبيا مى گويد تيم كى روش موقعيت 
100درصــدى نداشت و روى يك شوت فوق العاده بازى را 
عوض كرد؛ بااين حال اتفاق خاصى نيفتاده و آلبى سلسته بايد به 
بازى هاى بعدى اش فكر كند و ابرهاى نااميدى را كنار بزند. ليونل 
مسى در پايان بازى مقابل كلمبيا به خبرنگاران گفت: از اين شكست 
مى توان درس هاى مثبتى گرفت. ما براى مقابله با چالشى كه با آن 
مواجه شده ايم، آماده هستيم. ستاره بزرگ آرژانتينى در ادامه گفت: 
الان وقت غرزدن و شكايت كردن نيست. بايد به بازى هاى بعدى فكر 
كنيم، سرمان را بالا بگيريم و راه را ادامه بدهيم. هنوز بخش اعظم 
اين تورنمنت باقى مانده است. مسى در ادامه افزود: فوتبال همين 
است. گاهى اوقات اتفاقاتى مى افتد كه دركش سخت است. در نيمه 
نخست نتوانستيم موقعيت سازى كنيم. تحمل كرديم و منتظر 
بوديم آن ها شروع كننده باشند. اگر توپ را در اختيار داشتند، 
نمى توانستند خطرساز باشند. در نيمه دوم خود را پيدا كرديم؛ 
اما زمانى كه بهتر از تيم حريف بوديم، يك شوت سهمگين 
دروازه مان را باز كرد. يك اتفاق تلخ بود. اين گل ما را ناراحت 
كرد. ستاره آرژانتينى بارسلونا كه به اعتقاد بيشتر كارشناسان 
در بازى هاى ملى هرگز به اندازه باشگاهى موفق نيست، در ادامه 
افزود: وقتى ما داشتيم خيلى خوب بازى مى كرديم، آن ها يك گل 
فوق العاده زدند كه براى ما خيلى گران تمام شد. ما از اين شكست 
براى بازى هاى بعدى درس مى گيريم و از اين به بعد همچنان به 
خودمان متكى خواهيم بود. شروع كردن يك تورنمنت با شكست 
ساده نيست؛ ولى اگر پاراگوئه را شكست دهيم، دوباره به شرايط نرمال 

برخواهيم گشت و كار برايمان راحت تر خواهد شد. 

كلمبيا در اولين ديدار خود در رقابت هاى كوپاآمريكا به مصاف ياران 
ليونل مسى رفت و موفق شد با دو گلى كه در 20 دقيقه پايانى اين 
بازى به ثمر رسيد، با نتيجه 2بر0 مقابل آرژانتين، يكى از بخت هاى 
اصلى قهرمانى رقابت ها، پيروز شود و خود را به عنوان يك مدعى 
جدى مطرح كند. كى روش كه بعد از پيروزى ارزشمند تيمش مقابل 

آرژانتين با خبرنگاران گفت وگو مى كرد، گفت: كلمبيا نشان داد چه تيم 
باشخصيتى است. تيم ما در طول بازى انضباط تاكتيكى داشت و 

همه بازيكنان ما آنچه از آن ها انتظار مى رفت، انجام دادند. از 
اين گذشته در هر لحظه از بازى دوسه بازيكن از تيم ما هر 

جا كه توپ بود، حضور داشتند. ما نسبت به آرژانتين تيم 
بهترى بوديم. وقتى خبرنگاران از كى روش پرسيدند كه 
كدام بازيكنان كلمبيا به اعتقاد او بهترين بازيكنان ميدان 

بوده اند، او از اسم بردن از چند نفر از بازيكنانش خوددارى 
كرد و گفت: همه خوب بازى كردند. كلمبيا تيم برتر اين بازى بود. 
روحيه بازيكنان ما در ميدان فوق العاده بود. حالا بايد به فكر بازى قطر 
باشيم و تمركزمان را حفظ كنيم. كى روش درباره نمايش ضعيف 
ليونل مسى در اين بازى گفت عملكرد خط ميانى او بوده كه اجازه 
نداده مسى كارى از پيش ببرد. كى روش دراين باره گفت: هميشه 

بايد مراقب مسى بود؛ چون او مى تواند هر تيمى را غافل گير كند. 
خوشبختانه ما خوب عمل كرديم و او را مهار كرديم. كى روش همچنين 
با تمجيد از هواداران كلمبيايى حاضر در ورزشگاه گفت: اينكه هواداران 
ما در طول 90 دقيقه با همان شور وهيجان دقيقه اول تيمشان را تشويق 
مى كنند، واقعا فوق العاده است. اين باعث مى شود ما حمايت و پشتيبانى 

آن ها را واقعا احساس كنيم. اميدوارم در طول تورنمنت شاهد حضور اين 
هواداران پرشور باشيم.

فوق ستاره فوتبال آرژانتين بعد از شكست تيمش در اولين بازى 
كوپاآمريكا مقابل كلمبيا مى گويد تيم كى روش موقعيت 
100درصــدى نداشت و روى يك شوت فوق العاده بازى را 
عوض كرد؛ بااين حال اتفاق خاصى نيفتاده و آلبى سلسته بايد به 
بازى هاى بعدى اش فكر كند و ابرهاى نااميدى را كنار بزند. ليونل 
مسى در پايان بازى مقابل كلمبيا به خبرنگاران گفت: از اين شكست 
مى توان درس هاى مثبتى گرفت. ما براى مقابله با چالشى كه با آن 
مواجه شده ايم، آماده هستيم. ستاره بزرگ آرژانتينى در ادامه گفت: 
الان وقت غرزدن و شكايت كردن نيست. بايد به بازى هاى بعدى فكر 
كنيم، سرمان را بالا بگيريم و راه را ادامه بدهيم. هنوز بخش اعظم 
اين تورنمنت باقى مانده است. مسى در ادامه افزود: فوتبال همين 
است. گاهى اوقات اتفاقاتى مى افتد كه دركش سخت است. در نيمه 
نخست نتوانستيم موقعيت سازى كنيم. تحمل كرديم و منتظر 
بوديم آن ها شروع كننده باشند. اگر توپ را در اختيار داشتند، 
نمى توانستند خطرساز باشند. در نيمه دوم خود را پيدا كرديم؛ 
اما زمانى كه بهتر از تيم حريف بوديم، يك شوت سهمگين 
دروازه مان را باز كرد. يك اتفاق تلخ بود. اين گل ما را ناراحت 
كرد. ستاره آرژانتينى بارسلونا كه به اعتقاد بيشتر كارشناسان 
در بازى هاى ملى هرگز به اندازه باشگاهى موفق نيست، در ادامه 
افزود: وقتى ما داشتيم خيلى خوب بازى مى كرديم، آن ها يك گل 
فوق العاده زدند كه براى ما خيلى گران تمام شد. ما از اين شكست 
براى بازى هاى بعدى درس مى گيريم و از اين به بعد همچنان به 
خودمان متكى خواهيم بود. شروع كردن يك تورنمنت با شكست 
ساده نيست؛ ولى اگر پاراگوئه را شكست دهيم، دوباره به شرايط نرمال 

برخواهيم گشت و كار برايمان راحت تر خواهد شد. 

كلمبيا در اولين ديدار خود در رقابت هاى كوپاآمريكا به مصاف ياران 
 دقيقه پايانى اين 
 مقابل آرژانتين، يكى از بخت هاى 
اصلى قهرمانى رقابت ها، پيروز شود و خود را به عنوان يك مدعى 
جدى مطرح كند. كى روش كه بعد از پيروزى ارزشمند تيمش مقابل 

آرژانتين با خبرنگاران گفت وگو مى كرد، گفت: كلمبيا نشان داد چه تيم 
باشخصيتى است. تيم ما در طول بازى انضباط تاكتيكى داشت و 

همه بازيكنان ما آنچه از آن ها انتظار مى رفت، انجام دادند. از 
اين گذشته در هر لحظه از بازى دوسه بازيكن از تيم ما هر 

جا كه توپ بود، حضور داشتند. ما نسبت به آرژانتين تيم 
بهترى بوديم. وقتى خبرنگاران از كى روش پرسيدند كه 
كدام بازيكنان كلمبيا به اعتقاد او بهترين بازيكنان ميدان 

بوده اند، او از اسم بردن از چند نفر از بازيكنانش خوددارى 
كرد و گفت: همه خوب بازى كردند. كلمبيا تيم برتر اين بازى بود. 
روحيه بازيكنان ما در ميدان فوق العاده بود. حالا بايد به فكر بازى قطر 
باشيم و تمركزمان را حفظ كنيم. كى روش درباره نمايش ضعيف 
ليونل مسى در اين بازى گفت عملكرد خط ميانى او بوده كه اجازه 
نداده مسى كارى از پيش ببرد. كى روش دراين باره گفت: هميشه 

بايد مراقب مسى بود؛ چون او مى تواند هر تيمى را غافل گير كند. 
خوشبختانه ما خوب عمل كرديم و او را مهار كرديم. كى روش همچنين 
با تمجيد از هواداران كلمبيايى حاضر در ورزشگاه گفت: اينكه هواداران 
 دقيقه با همان شور وهيجان دقيقه اول تيمشان را تشويق 
مى كنند، واقعا فوق العاده است. اين باعث مى شود ما حمايت و پشتيبانى 

آن ها را واقعا احساس كنيم. اميدوارم در طول تورنمنت شاهد حضور اين 

 فينال شويم.  فينال شويم. 

كارنامه من هم از خيلى ها بالاتر 
است و در كارنامه ام جام جهانى، 
قهرمانى و فينال آسيا وجود 
دارد، اما انگار وقتى حرف نزنيم، 
آقايان فكر مى كنند ما چيزى 

ى  و  . يم نمى شو متوجه 
ادامه داد: زمانى پيراهن 

زمين  بــه  ستقلال  ا
فتاد، خودمان  مى ا
را مى كشتيم؛ ولى 
الان مــربــى اى كه 
در پرسپوليس كار 

ــرده، مشتش را  كـ
به سمت هواداران گره كرده و 
از باخت استقلال لذت برده، 
در استقلال مربى مى شود. 
برومند در ادامه تأكيد كرد: 
الان حسرت مى خورم كه 
چرا روزى كه پرسپوليسى ها 

پيشنهاد دادند، به آن تيم نرفتم. 

مى كردند، امروز قدر امثال ما را كه 
اين باشگاه زحمت كشيديم، مى دانستند. 
تنهاكسى كه به اين باشگاه تعصب دارد، 
هوادار است. كامران منزوى به من گفته 
آيا تو انگليسى بلدى يا نه؟ من هم 
جواب دادم تاآنجا كه كارم 
را راه بيندازم، بلدم؛ ولى 
آقايان همين مسائل 
را بهانه كردند كه 
ــى از ما  ــراغ س
نــگــيــرنــد. من 
و  ــه رحمتى  ب
حق  حسينى 
مى دهم كه به تيم هاى 
ديگر بروند، چون وقتى 

منِ پرويز برومند با 
سال بــازى در استقلال 
اصلا ديده نمى شوم، فردا 
آن ها هم همين چيزها را 

مى بينند. مى بينند. 

گذشته مذاكرات جدى خود براى پيوستن به سپاهان را آغاز كرد. منتظرى از 
يك تيم قطرى نيز پيشنهاد دارد. يك تيم قطرى نيز پيشنهاد دارد. 



داور خراسانى جودو موفق به پايان دوره 
داورى بين المللى2019 شد. مجتبى توكلى 
از خراسان رضوى به همراه حامد مصطفوى 
از زنجان، پيام پهلوانى از كرمانشاه و منصوره 
هداوند خانى از تهران، 4 داور بين المللى 
كشورمان هستند كه در دوره داورى قاره اى 

تايلند2019 شركت كردند و هر 4 نفر آن ها 
آزمون اين دوره را با موفقيت به پايان رساندند. 
با رايزنى هاى صورت گرفته در رقابت هاى 
قهرمانى آسيا2019، سهميه داوران ايرانى 
جودو از 3 به 4 داور رسيده است كه يكى از اين 

چهره ها خراسانى است. 

حضور داور خراسانی جودو در جمع داوران بین المللی

مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

شماره پیامک:
30007289

تابلو
 اعلانات
نتیجه فوتبال نونهالان 

دسته سوم مشهد

هفته پنجم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۳   ۲۲ ٤شنبه 
گسترش فولاد ٣ - پیشگامان ١

تربیت ٠ - غدیر ٠

یوز تک  ١ - نخبگان ٢

 ۹۸   ۰۳   ۲۴ جمعه 
البرز ٢ - بارثاوا ٥

شهاب ١ - آکادمی میثاقیان ٨

ملی پوشان ٠ - بادامکی ١

پارسیان ١ - پویا ٤

پدیده ٥ - آیندگان ناحیه سه ٣

برنامه فوتبال بزرگسالان 
دسته اول مشهد

هفته چهارم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۳   ۲۵ شنبه 
صبا ٠ - گسترش فولاد ٢

گل ها: احسان چالاک (٢گل)

انتظار  ١ - غدیر ٣
گل ها: امیر نیکونام برای انتظار / علی موسویان، وحید 

راعی و محمدمهدی رخشانی برای غدیر

 ۹۸   ۰۳   ۲۶ ١شنبه 
آرامش ١ - عالی حرفه ای ١

گل ها: مصطفی میلانی برای آرامش / امیرحسین 

حیدرزاده برای عالی حرفه ای

سیمای نور ٣ -  شهاب ٢
گل ها: دانیال قرایی، محمد فرخ نژاد و احسان نگاری 

برای نور / وحید اسماعیلی (٢گل) برای شهاب

 ۹۸   ۰۳   ۲۷ ٢شنبه 
سپاهان - گوشت رجا / ١٢:٠٠

سپهر پارسیان - بهمن / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۳   ۲۸ ٣شنبه 
دهیاری - فیض خراسان / ١٢:٠٠

پاسارگاد - شهید محدث / ١٤:٠٠

برنامه فوتبال بزرگسالان
دسته دوم مشهد

هفته چهارم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۳   ۲۰ ٢شنبه 
ابومسلم ثامن ٢ - ابوذر ١

گل ها: مهدی مسعودی خواه و پوریا عامری برای 

ابومسلم / مجتبی قاسمی برای ابوذر

چی توز ٢ - ثامن ١
گل ها: اسدا.. زهانی و علی رجبی برای چی توز / سعید 

فخرآبادی برای ثامن

 ۹۸   ۰۳   ۲۱ ٣شنبه 
گالری پرستیژ ١ - پیام پارس ٠

گل : حمید حاتمی

شهید موسوی ٣ - سایپا ٧
گل ها: جواد یزدانی، حسین یوسف پناه و علی 

فرخاری برای شهید موسوی / مهدی پازوکی (٤ گل)، 

علی رنجبر (٢گل) و رضا بدری برای سایپا

نتیجه فوتسال پیش کسوتان

سالن مغنیه - ٤١ تا ٤٦ سال

 ۹۸   ۰۳   ۲۳ ٥شنبه 
آموزش و پرورش ٥ - شادروان بخشی ٦

درمانگاه فدک ٠ - شهرداری ١

سالن مغنیه - ٤٧ سال به بالا

 ۹۸   ۰۳   ۲۳ ٥شنبه 
درمانگاه فدک ٧ - الفتح ٣

جانبازان ١ - حدادیان ٥

مسابقات چندجانبه قهرمانى موتوركراس 
شرق كشور با قهرمانى تيم خراسان رضوى 
به پايان رسيد. در اين مسابقات كه با حضور 
موتوركراسان شــرق كشور در پيست 
موتوركراس درود برگزار شد،  حجت حسينى، 
ــرزوزاده و عليرضا  اكبر بروشكى، حسن ب
سهيلى از خراسان رضوى توانستند در اين 
دوره مقام كسب كنند. در كلاس 450سى سى 
ــرزوزاده، محمد خانى و پوريا  جوانان على ب

نجوى از خراسان رضوى به ترتيب مقام هاى 
اول تا سوم را كسب كردند. محسن نادرى 
از كرمان، جواد بيدى از خراسان رضوى و 
محسن خدبور از خراسان جنوبى به ترتيب 
مقام هاى اول تا سوم را در كلاس 250 جوانان 
از آنِ خود كردند. عليرضا احمدى، دانيال 
صادقى، محمدجواد ميرزائى و آرمان غلامى 
در كلاس 85 به ترتيب مقام هاى اول تا چهارم 

را كسب كردند. 

درخشش خراسانی ها در مسابقات موتور کراس

۲۷ خــرداد ۱۳۹۸
 ۱۴۴۰ ۱۳ شــوال 
شـــــماره ۲۸۵۰

۰۴

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۲شنبه

ــرارداد مهدى  با انتشار عكس امضاى ق
رحمتى با فرهاد حميداوى، پيوستن 
دروازه بان سابق استقلال به تيم پديده شهر 
خودرو قطعى شد. درحالى كه گفته مى 
شد مالك باشگاه شهر خودرو براى يافتن 
چند بازيكن خوب براى تيم در برزيل به سر 
مى برد، ديروز  عكسى  از دفترشركت او  در 
تهران  منتشر شد كه حميدواى را در حال 
امضاى قرادادبا مهدى رحمتى نشان مى 
داد.قاب عكسى كه چند روز  بعد از قطعى 
شدن پيوستن رحمتى به پديده  رسانه اى 
شد تا به اين ترتيب كاپيتان شهير استقلال 
به طور رسمى اولين خريد پرسر وصداى 
تيم مشهدى بــراى فصل جديد باشد؛ 
بمبى كه البته حميداوى مى گويد چند 
تايى ديگر هم مثل آن دارد و گفته چند 
بازيكن خيلى خوب ديگر را هم به تيم اضافه 
خواهد كرد. دقايقى بعد از ثبت اين تصوير 
در دفتر حميداوى و انتشار آن در رسانه ها 
مهدى رحمتى  هم با گذاشتن پستى در 
اينستاگرامش خبر پديده اى شدن خود 
را رسمى كرد. كاپيتان سابق استقلال كه 
آخرين عنوان قهرمانى خود را با همين تيم 
در ليگ برتر به دست آورده است، درحالى 
به مشهد مى آيد كه در سال هاى اخير 
هموراه رابطه خوبى با مسئولان اين تيم، 
داشته واين رابطه دوستانه  نقش مهمى 
در آمدن  رحمتى به مشهدداشته است. 
او حالا به تيمى آمده كه چندان با فضاى 
آن بيگانه نيست و درحالى كه شهر خودرو 
يكى از 4 نماينده ايران در ليگ قهرمانان 
آسياست، مى تواند با درخشش در اين 
تيم بار ديگر توانمندى هاى خودش را به 

رخ ديگران بكشاند. رحمتى با 77 بازى 
ملى در رده بزرگ سالان و بيش از 150 
ــاى سنى مختلف،  بــازى ملى در رده ه
به عنوان باسابقه ترين بازيكن ادوار ليگ 
برتر، 441 بار به ميدان رفته و با بيش از 
200 كلين شيت، ركورددار تاريخ ليگ برتر 
فوتبال ايران است. اين سنگربان كاركشته 
با استقلال و سپاهان 4 بار جام قهرمانى 
ليگ برتر و 2 بار جام قهرمانى حذفى 
را بالاى سر برده و با كوله بارى از افتخار، 
به مشهد آمده است تا چالشى جديد را 
تجربه كند؛ چيزى شبيه به روزهايى كه 
در سپاهان، مس كرمان و حتى پيكان 
گذراند و پس از درخشش در اين تيم ها 
به استقلال برگشت. رحمتى درحالى پا 
به مشهد مى گذارد كه فصل گذشته در 
استقلال عملكرد شايان توجهى داشت و 
در 17 بازى كه به ميدان رفت، موفق شد 
12بار دروازه اش را بسته نگه دارد. شاگرد 
سال هاى دور يحيى گل محمدى در 
مدرسه، حالا دوباره شاگرد او در تيمش 
شده و سرمربى محبوب شهر خودرو 
اميدوار است با تكيه بر تجربه و توانمندى 
شاگرد سابق خود، همچون فصل گذشته 
ــران و چه بسا ليگ  پديده ليگ برتر اي
قهرمانان آسيا باشد.رحمتى تنها بازيكنى 
است كه در هر هجده دوره اوليه ليگ 
برتر ايــران حاضر بوده   است. است و در 
6 بازى كلين شيت كرده است.او  يكى از 
ركوردداران كلين شيت در ليگ قهرمانان 
آسيا است  و در مجموع تمام فصول ليگ 
برتر هم كسى به اندازه او نتوانسته دروازه 

تيمش را بسته نگه دارد.

رحمتى-پديده رسمى شد
با انتشار عكس امضاى قرارداد دروازه بان سابق استقلال

در دفتر باشگاه مالك شهر خودرو

شهر  ه  شگا با لك  ما
خودرو خراسان پس از 
سيدمهدى  جــذب 
ن  با سنگر  ، حمتى ر
استقلال تهران، حالا بمب نقل وانتقالاتى 
فصل را به سود تيمش تركانده است. فرهاد 
حميداوى با اشاره به تلاش هاى باشگاه 
براى ساختن يك تيم رؤيايى در فصل 
پيش رو، گفت: تيمى در شأن مردم 
خون گرم خراسان بــزرگ و ديــار امام 
مهربانى ها راهى مسابقات ليگ برتر و 

آسيايى خواهيم كرد. مالك شهرخودرو 
با اشاره به شرايط تيمش اظهار كرد: 
تمامى برنامه هاى مدنظر باشگاه 
به خوبى در حال انجام است و ان شاءا... 

در روزهاى آينده نيز خبرهاى 
خــوب ديگرى از جذب 
بازيكنان جديد و تمديد 
قــرارداد با نفرات مدنظر 
ا  ر گل محمدى  يحيى 
هيم  خوا اطلاع رسانى 
كرد. وى با اشاره به عقد 

قــرارداد با سيدمهدى رحمتى 
اظــهــار كــرد: پــس از اينكه 
گل محمدى به عنوان سرمربى 
تيم رحمتى را در ليستش قرار داد، 
ما جلسات مختلفى را با 
رحمتى برگزار كرديم. 
حميداوى افزود: هفته 
گذشته درنهايت با 
رحمتى به توافق 
رسيديم؛  خوبى 
ولى او از ما چند روز 

وقت خواست كه درنهايت نيز ديروز موفق 
شديم قرارداد رسمى با اين دروازه بان را به 
امضا برسانيم. حميداوى درخصوص شروع 
تمرينات تيم شهر خودرو نيز گفت: با 
هماهنگى هاى انجام شده ان شاءا... از روز 
شنبه استارت تمرينات را با حضور يحيى 
گل محمدى و بازيكنان در مشهد خواهيم 
زد. ما تا پيش از شروع فصل قرار است يك 
اردو هم داشته باشيم كه در حال بررسى 
گزينه هاى داخلى و خارجى براى بر پايى 

اين اردو خواهيم بود. 

تیمی 
در شأن مردم 
مشهد 
می بندیم

بيش از 9 ماه از انتصاب فرزاد 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

نخستين م ن  ا به عنو حى  فتا
مديركل غيربومى اداره ورزش و 
جوانان خراسان رضوى مى گذرد 
و بالاخره روز گذشته او رودر روى 
خبرنگاران نشست تا به سؤالات 
آن ها در قالب يك نشست پاسخ 
دهد؛ نشستى كه برگزارى آن بارها به 
تأخير افتاد تا اينكه بعد از اعلام خبر 
بازداشت مديركل و آزادى اش به قيد 
وثيقه، جدى تر از هر زمانى به مطالبه جدى 
اصحاب رسانه بدل شد و دست آخر روز 
گذشته اين نشست با حضور گسترده 
اهالى رسانه در اتاق كنفرانس اداره كل 
ورزش و جوانان استان برگزار شد، نشستى 
از جنس توضيحات آقــاى مديركل و 
ابهام هاى هميشگى درباره يك عملكرد و 
صد حاشيه. مديركل ورزش و جوانان در 
بخش هاى مختلف به ايراد سخن پرداخت 
ــه بــخــش هــاى اصلى  ــ ــه در ادام ك

صحبت هايش را از نظر خواهيد گذراند.  

 ٩ماهگی یک شناخت از ورزش استان

حدود 9 ماه است كه افتخار خدمت در 
ورزش خراسان رضوى را داشتم و در 
طول اين مدت سعى كرديم بسيارى از 
مشكلات را شناسايى كنيم و بر شرايط 
حاكم بر ورزش استان تسلط پيدا كنيم. 
ديدارهاى زيادى را با پيش كسوتان و 
هيئت هاى ورزشى داشتيم، از تمامى 
شهرستان ها بازديد داشتيم و خدا را شكر 
با اين اقدامات توانستيم شناخت كاملى از 

شرايط ورزش استان پيدا كنيم.

 تأمین منابع مالی هیئت ها

ــدت ورزش استان  ــن م ــول اي در ط
موفقيت هاى خيلى خوبى را به خودش 
ديد و مقدمه اى شد براى سال98 و 99 كه 
ان شاءا... ما بتوانيم موفقيت هايمان را در 
المپيك و پاراالمپيك بروز و ظهور بدهيم. 
بعد از كسب موفقيت هاى كاروان ورزشى 
استان در بازى هاى آسيايى و پاراآسيايى 
سعى شد در بحث تأمين منابع لازم براى 
پرداخت بدهى هاى هيئت هاى ورزشى 
و شهرستان ها يك قدم اساسى برداريم و 
هيئت  هاى ورزشى را به لحاظ پرداختى ها 
به جايى برسانيم كه دغدغه اعزام ها را 

نداشته باشند.

 حضور درخشان پدیده و پیام

در سال گذشته شاهد حضور قدرتمند 
2 تيم در ليگ هاى برتر فوتبال و واليبال 
بوديم. ما پديده را داشتيم كه اوايل ليگ 
شرايط بسيار بحرانى را سپرى مى كرد 
و خوشبختانه با تلاش جميع مسئولان 
استان و اصحاب رسانه توانستيم مشكلات 
پديده را به حداقل برسانيم و اين تيم 
افتخار تاريخى صعود به بازى هاى آسيايى 
را براى ورزش استان به دست آورد. تيم 
واليبالمان هم بعد از چند سال در ليگ 
برتر حضور پيدا كرد و با همكارى شوراى 
شهر و شهردارى و مسئولان استانى و 
البته با مديريت خوب و كادر فنى خوب، 

در ليگ درخشش بسيار خوبى داشت.

 به رنگ اعداد، به رنگ آمار

در كل استان خراسان رضوى حدود 

900 هيئت ورزشــى فعال هستند كه 
وظيفه هدايت و حمايت از آن ها به عهده 
ادارات كل است. در سال96 اين تعداد 
هيئت ها 728 هيئت بود كه در سال97 
به 900 هيئت افزايش پيدا كرد. تعداد 
ورزشكاران سازمان يافته استان نسبت به 
سال96 رشد خوبى داشت. در سال96 ما 
152661 ورزشكار سازمان يافته داشتيم 
كه در سال97 به 167482 نفر رسيد. 
اعتقاد اين است كه آمار، آمار خوبى نيست 
و بايد دراين راستا تلاش بيشترى صورت 
بگيرد. در سال96، 59 ميزبانى در تمامى 
رشته ها داشتيم كه در سال97 به تعداد 
97 ميزبانى رسيد. قطعا مى دانيد كه نقش 
ميزبانى در توسعه ورزش چقدر مى تواند 
مؤثر باشد. قرار است در سال98 برخى 
ميزبانى ها را به شهرستان ها بدهيم. براى 
شهر مشهد بيشتر روى ميزبانى هاى 
بين المللى برنامه ريزى مى كنيم. تعداد 
مقام هاى برون مرزى در بخش بانوان در 
سال96، 24 مورد بوده است كه در سال97 
به 47 مورد رسيده است. در بخش آقايان 
هم از 90 عنوان بــرون مــرزى به 97 
رسيده ايم. در مجموع ما در سال97، 144 
مقام برون مرزى داشتيم. تعداد مقام هاى 
تيمى ما در سال97، به 135 مقام تيمى 
رسيد؛ درحالى كه سال96، 123 مقام بوده 
است. در تعداد ورزشكاران دعوت شده به 
اردوى تيم ملى، در قسمت آقايان 498 
نفر و در بخش بانوان 162 نفر داشتيم. 
در مسابقاتى كه سال گذشته تحت عنوان 
استعدادهاى برتر كشور برگزار شد، 
ورزشكاران خراسان رضوى توانستند 
رتبه دوم كشور را به دست بياورند. ما 
درمجموع 700 مكان ورزشى در سطح 
استان داريم كه 289 تاى آن مكان هاى 
سرپوشيده است و 411 مورد، مكان هاى 
روباز است كه از اين اماكن 394 مكان در 
روستا ها و 306 مكان در شهرها هستند. 
سرانه مان 42صدم مترمربع است كه از 

ميانگين كشورى پايين تر هستيم.

 پروژه های نیمه تمام، چشم انتظار 

بخش خصوصی

ــروژه نيمه تمام  در كل استان 110 پ
داريم كه 41 پروژه از اين تعداد امسال 
به بهره بردارى مى رسد و درمجموع ما 
براى اين 110 پروژه چيزى در حدود 
360ميليارد تومان اعتبار نياز داريم. كل 
اعتبار عمرانى ما از محل اعتبارات ملى 

و استانى با افزايش اعتبارات 27صدم 
درصد، فقط 69ميليارد تومان اعتبار است 
كه اين اعتبارات نقد است و بسيارى از 
پروژه ها با اين اعتبارات آماده مى شوند. 
پيش بينى ما اين است كه با اعتبارات 
ملى و استانى حدود 90ميليارد اعتبارات 
استانى ما افزايش پيدا مى كند. ضمن 
اينكه پروژه هاى ملى ما هم اعتبارات 
خوبى خواهند گرفت. حدود 30ميليارد 
تومان هم اعتبارات ملى خواهيم گرفت. 
ســال98 از لحاظ پروژه هاى عمرانى 
سال بسيار خوبى براى استان خواهد 
بود. براى بسيارى از پروژه هاى نيمه تمام 
هم، فراخوان عمومى براى جذب بخش 
خصوصى داديم و اميدواريم كه بخش 
خصوصى پاى كار بيايد و اين پروژه هاى 

نيمه تمام را به سرانجام برساند.

 اعتبارات درخشان در سال٩٧

ما سال97 را از نظر بودجه هاى ورزشى 
بسيار خوب به پايان برديم. تقريبا سال97 
براى ما يك سال رؤيايى در ورزش استان 
بود. با حمايت هاى وزارت و معاونانشان 
در استان و افزايش چشمگير اعتبارات 
در كل كشور و پيگيرى هاى استاندار 
از طريق وزير، خوشبختانه اعتبارات 
خيلى خوبى به استان تزريق شد. 
حدود 17ميلياردو500ميليون ما فقط 
اعتبارات ورزشى از وزارت گرفتيم. تقريبا 
4ميلياردو800 اعتبارات درآمــدى ما 
بود، يك ميليارد و 420ميليون اعتبارات 
حوزه جوانان بود كه رشد 100درصدى 
در ايــن حــوزه صــورت گرفت. مابقى 
اعتبار كه تقريبا بيش از 11ميليارد بود، 
اعتبارات فصل 5،2 و 7 بود. از طريق همين 
اعتبارات كارهاى مثبتى انجام داديم. اول 
اينكه تمامى هيئت هاى ورزشى استان 
منابع مالى پيدا كردند، دوم اينكه تمامى 
بدهى هاى هيئت ها را پرداخت كرديم و 
با بررسى اسناد و مستنداتشان هزينه ها 
پرداخت شد. من فكر مى كنم هيئتى در 
استان نباشد كه منابع مالى اش را تأمين 

نكرده باشيم.

 مجامع هیئت ها و دغدغه های بزرگ

درحال حاضر 11 هيئت ورزشى استان 
خراسان رضوى با سرپرست اداره مى شود 
كه طى روزهاى آينده مجمع انتخاباتى 
تعدادى از آن ها برگزار خواهد شد و براى 
بقيه نيز پيگيرى هاى لازم در حال انجام 

است. تمام تلاش من و همكارانم اين است 
كه مجامع هيئت ها را قبل از پايان دوران 
چهارساله رياست آن ها برگزار كنيم؛ اما 
برخى مسائل سبب مى شود اين اتفاق 
به تأخير بيفتد. سال گذشته 12 مجمع 
برگزار كرديم و امسال هم تا يكى دو ماه 
آينده مجمع بسكتبال، بولينگ و بيليارد، 
بدن سازى و پرورش اندام، گلف، تكواندو، 
جودو، ناشنوايان و روستايى، تنيس، 
سواركارى و واليبال را خواهيم داشت. 
هيئت بدن سازى فعاليت گسترده اى دارد، 
پردرآمد است و از طرفى همه گروه ها، افراد 
و چهره هاى پرافتخار اين رشته در استان 
داراى اختلافاتى بودند؛ بنابراين تصميم 
بر اين شد كه فردى غيرورزشكار در اين 
رشته سرپرستى هيئت را برعهده بگيرند.

 سالن شش هزارنفری و کابوس مهران

سالن شش هزارنفرى چندسالى تعطيل 
بود و با پيگيرى هاى مجدانه، توانستيم 
به صورت تك  تشريفات مجوز واگذارى به 
سازمان هميارى ها را بگيريم. يك ماه ونيم 
است كه كار شروع شده است و ان شاءا... 
ظرف 2 سال آينده بناست اين سالن به 
بهره بردارى برسد. البته شهردارى هم قول 
داده است در داخل شهر يك سالن خوب را 

بسازد و به بهره بردارى برساند.

 بازداشت و آزادی به قید وثیقه

از 15 ســال قبل تاكنون 84 نفر در 
هيئت هاى ورزشى استان مشغول به كار 
شده اند كه هم اكنون نيز حقوق آن ها 
توسط اداره كل تأمين مى شود كه از لحاظ 
قانونى اين پرداخت ها خلاف مقررات 
است كه اين موضوع پيش از اين به مراجع 
قضايى نيز اعلام شده است و امروز هم 
اين روند را به خبرنگاران اطلاع رسانى 
مى كنم. فتاحى به پرونده قضايى خود 
در سمنان نيز اشاره و بيان كرد: در زمانى 
كه مسئوليت اداره كل ورزش و جوانان 
سمنان برعهده من نبوده است، يك 
ورزشكار بر اثر حادثه اى آسيب مى بيند 
كه دادستانى مرا مسئول آن قلمداد 
كرده است؛ همچنين زمانى كه من پست 
مديركلى آن اداره را برعهده داشتم، يك 
ژيمناست بر اثر حادثه ديگرى قطع نخاع 
شد كه باز هم من دراين رابطه درگير شدم؛ 
يعنى اين جانب براى 2 حادثه متفاوت به 
دادسراى سمنان احضار شدم كه پس از 

تأمين وثيقه از سمنان به مشهد آمدم.

قاب خاطره

ابومسلم با  لباس خاص
عكس تيمى ابومسلم مشهد دردهه60- 
در اين عكس ابومسلمى ها با لباسى خاص 
كه برخلاف پيراهن هميشگى اين تيم 
راه راه قرمز و مشكى نيست ديده مى شوند. 
عكس در ورزشگاه تختى گرفته شده و 
نفرات حاضر به اين شرح هستند: ايستاده 
از سمت راســت: حسين لعل،مرحوم 
غياثيان،سعيدجوشش،سعيدصيامى 
واكــبــر مــيــثــاقــيــان.نــشــســتــه از 
ر، اميدوا راست:جعفررئوف،حسين 

محمودگنجى،اصغرجاندارى،محمد 
اعظم و رضا جاهدى.

 دو ورزشكار مشهدى به تيم ملى بسكتبال 
دعوت شدند. اردوهاى تيم ملى بسكتبال 
پنج نفره بانوان با دعوت از 47 بازيكن از فردا 
آغاز مى شود كه اين اردوى آمادگى در 
2 گروه در تهران پيگيرى مى شود. گروه 

نخست تا 29 خرداد در اردو خواهند بود 
و پس از آن گروه دوم كه در آن عاطفه 
كتابدار و غزل هژبر از مشهد نيز حضور 
دارند، تمرينات خود را در سالن بسكتبال 

مجموعه آزادى آغاز خواهند كرد. 

دعوت از ٢ بانوی بسکتبالیست به تیم ملی

10 بانوى بسكتباليست باويلچر به اردوى 
تيم ملى دعوت شدند. اولين مرحله اردوى 
استعداديابى بسكتبال با ويلچر بانوان از روز 
سه شنبه آغاز مى شود كه در اين دوره از ميان 
37 بازيكن دعوت شده، 10 بانوى ورزشكار 
ــد. فاطمه  از خراسان رضوى حضور دارن
كشميرى، اعظم محمدزاده، ندا بلوچى، 

نرگس نورايى، طاهره اوژند، مهديه روحانى، 
فتانه پورآت، رقيه صالحى، مليحه نديميان 
و زهره كاريزنويى، چهره هاى خراسانى اين 
تمرينات هستند. اين اردو با هدايت آزاده 
معينى و فاطمه شجيعى به عنوان سرمربى 
و مربى، از 28 تا 31خــردادمــاه در محل 

فدراسيون برگزار مى شود. 

١٠ خراسانی در اردوی بسکتبال با ویلچر بانوان

مشهد ازسوى فدراسيون دوچرخه سوارى 
نى  ما قهر ت  بقا مسا ن  با ميز ن  ا به عنو
كشور در رده سنى جوانان انتخاب شد. 
مسابقات دوچرخه سوارى جوانان كشور 
هشتم تا دهم تيرماه امسال در پيست 
مجموعه ورزشى ثامن الائمه(ع) مشهد 
برگزار مى شود. اين مسابقات در رشته هاى 

پيست و جاده برگزار مى شود كه رشته هاى 
200 متر، كايرين، تيم  پيست شامل 
اسپرينت، تعقيبى انفرادى، دور امتيازى 
و اسكرچ است. مسابقات دوچرخه سوارى 
جوانان قهرمانى كشور با همكارى اداره 
ورزش و هيئت دوچرخه سوارى مشهد و 

خراسان رضوى برگزار مى شود. 

میزبانی مشهد از مسابقات دوچرخه سواری کشوری

  تیتر خبر  

آسيايى خواهيم كرد. مالك شهرخودرو 
با اشاره به شرايط تيمش اظهار كرد: 
تمامى برنامه هاى مدنظر باشگاه 
به خوبى در حال انجام است و ان شاءا... 

در روزهاى آينده نيز خبرهاى 
خــوب ديگرى از جذب 
بازيكنان جديد و تمديد 
قــرارداد با نفرات مدنظر 
ا  ر گل محمدى  يحيى 
هيم  خوا اطلاع رسانى 
كرد. وى با اشاره به عقد 

قــرارداد با سيدمهدى رحمتى 
اظــهــار كــرد: پــس از اينكه 
گل محمدى به عنوان سرمربى 
تيم رحمتى را در ليستش قرار داد، 
ما جلسات مختلفى را با 
رحمتى برگزار كرديم. 
حميداوى افزود: هفته 
گذشته درنهايت با 
رحمتى به توافق 

چشم انتظار يارىِ بخش خصوصى
مدیر کل ورزش و جوانان خراسان رضوی در اولین نشست خبری خود با اصحاب رسانه از وجود ۱۱۰ پروژه نیمه تمام در استان خبر داد
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